
 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
(vragen ingevolge ar,kel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente Gennep)  

RG nr.  

Datum  04 september 2019 

Aan  De voorzitter van de raad. 

Steller vragen Holger Rodoe, fractievoorzitter 

Onderwerp ViaGennep de nek om gedraaid – hoe nu verder? 

Geacht College van burgemeester en wethouders, 

Vanochtend hebben wij in dagblad De Limburger moeten lezen dat de huis-aan-huisbladen per 
01 januari 2020 een reorganisatie zullen ondergaan en de verspreiding zal stoppen. Daarmee 
wordt er helaas door besluiten elders een eeuwenoude traditie uit Gennep de nek om 
gedraaid. De Maas- en Niersbode, vanaf 1848 een vast onderdeel van onze lokale 
gemeenschap, werd in 2015 al vervangen door de 1Gennep en vervolgens de ViaGennep. Maar 
we hadden tot op heden in elk geval wel een weekblad waar we nieuws uit onze stad en 
gemeente konden lezen.  

Dat de uitgevers van plan zijn de bladen wel te behouden en te verspreiden als bijlage van 
dagblad De Limburger en in supermarkten is een druppel op een gloeiende plaat voor de 
Gennepse journalistiek en naar mening van de VVD-fractie het begin van het einde voor dit 
medium. Immers, nadat er de afgelopen jaren al veelvuldig klachten waren over de 
verspreiding, zal deze nieuwe werkwijze ontoereikend zijn om als waardig publicatiemiddel te 
dienen voor de gemeentelijke mededelingen. 

De afgelopen maanden is met de burgemeester in het Presidium al herhaaldelijk gesproken 
over mogelijke alternatieven. De laatste informatie die wij over dit proces hebben is, dat de 
ambtelijke organisatie in overleg met lokale ondernemers opties wilde onderzoeken om de 
gemeenterubriek weer betrouwbaar huis-aan-huis te verspreiden. Een proces dat op korte 
termijn duidelijkheid moet krijgen gezien het besluit m.b.t. de ViaGennep.  

De VVD-fractie heeft in het Presidium tevens herhaaldelijk verzocht om een digitale 
nieuwsbrief te starten zoals de Provincie Limburg dat nu al enkele jaren doet. Door dit 
kwalitatief goed op te pakken biedt een digitale nieuwsbrief de mogelijkheid om alle inwoners 
te informeren over actuele ontwikkelingen qua beleid, positieve zaken vanuit de Gennepse 



 
 

samenleving en daarnaast kunnen burgers via de mail doelgericht geïnformeerd worden over 
nieuws uit hun buurt of wijk. 

Derhalve wordt het college verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Wat zijn de gevolgen voor de gemeenterubriek nu de ViaGennep per 01 januari stopt? 

2. Op verzoek van het Presidium is de ambtelijke organisatie reeds bezig met een verkenning 
van andere verspreidingsmogelijkheden. Is het College voornemens om deze verkenning 
op korte termijn af te ronden en de raad hierover bij de begroting 2020 te informeren? 

3. Steeds meer mensen werken digitaal. Is het College het met de VVD eens dat er, 
vergelijkbaar met de wekelijkse nieuwsbrief van de Provincie Limburg en de nieuwsbrief 
van de gemeente Boxmeer, een digitale (wekelijkse) nieuwsbrief vanuit de gemeente 
Gennep moet komen in aanvulling op de publicaties in mijnOverheid.nl? 

Namens de VVD fractie 

Holger Rodoe 

Fractievoorzitter 

 


